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Protokół Nr XII/2019 
Sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w dniu 24 października 2019 r. 

X I I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 4 października 2 0 1 9 r . , w g o d z i n a c h 10^2 - 12^2 w s a l i k o n f e r e n c y j n e j Urzędu G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , u l . Chełmońskiego 1 4 . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y 
Mińsk M a z o w i e c k i , P a n Radosław L e g a t Zastępca Wójta G m i n y , P a n i J o l a n t a D a m a s i e w i c z 
S e k r e t a r z G m i n y , P a n i A n n a K o s o b u d z k a S k a r b n i k G m i n y , p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y , 
P a n Stanisław M e j s z u t o w i c z P r e z e s Związku N a u c z y c i e l s t w a P o l s k i e g o w Mińsku 
M a z o w i e c k i m , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych, mieszkańcy g m i n y 
i p r z e d s t a w i c i e l e l o k a l n e j p r a s y . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył o b r a d y 
X I I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości s p o s o b u 
głosowania poszczególnych r a d n y c h - imienny wykaz głosowania radnych z X I I sesji 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością n a s e s j i 15 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X I I s e s j i R a d y G m i n y 
i zgłosił w n i o s e k o zmianę porządku o b r a d . W n i o s e k d o t y c z y w y c o f a n i a p r o j e k t u uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXII/125/09 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 26 lutego 
2009 roku w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników 
wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich przyznawania, a także wysokość, 
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szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
wiejskiego ponieważ j e s t t o uchwała, która m u s i być s k o n s u l t o w a n a z e związkami z a w o d o w y m i 
i N S Z Z Solidarność zgłosiła u w a g i . W m i e j s c e t e j uchwały p r o p o n u j e w p r o w a d z e n i e p r o j e k t u 
uchwały w s p r a w i e obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego ponieważ 
d y s k u t o w a n o n a k o m i s j i o c e n i e żyta i w y p r a c o w a n o nową stawkę. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za przyjęciem wniosku było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
W n i o s e k został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia proponowanego 
porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą było 15 radnych, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek o b r a d został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i R a d y G m i n y 
4. Przyjęcie protokołu z X I s e s j i R a d y G m i n y 
5. I n f o r m a c j a o s t a n i e r e a l i z a c j i zadań oświatowych z a 2 0 1 8 / 2 0 1 9 r . 
6. I n f o r m a c j a dotycząca r e a l i z a c j i bieżących zadań i n w e s t y c y j n y c h 
7. I n f o r m a c j a dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych w 2 0 1 9 r . 
8. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 1 9 r o k 
9. Uchwała w s p r a w i e określenia wysokości s t a w e k p o d a t k u o d nieruchomości o r a z zwolnień 

z t e g o p o d a t k u 
10. Uchwała w s p r a w i e obniżenia średniej c e n y s k u p u żyta d o w y m i a r u p o d a t k u r o l n e g o 
11. Uchwała w s p r a w i e u c h w a l e n i a S t a t u t u G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
12. Uchwała w s p r a w i e przyjęcia p r o g r a m u współpracy G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

z o r g a n i z a c j a m i pozarządowymi o r a z i n n y m i u p r a w n i o n y m i p o d m i o t a m i prowadzącymi 
działalność pożytku p u b l i c z n e g o n a 2 0 2 0 r o k 

13. W o l n e w n i o s k i 
14. Zamknięcie o b r a d 
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Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z X I sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu -
u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 

Punkt 5. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za 2018/2019 r. 

Pani Sekretarz Gminy - przedstawiła informację o s t a n i e r e a l i z a c j i zadań oświatowych 
z a 2 0 1 8 / 2 0 1 9 r . 
Pan Edward Szopa członek rady sołeckiej Huty Mińskiej - zapytał, j a k a j e s t łączna l i c z b a 
pracowników obsługi w p o d z i a l e n a poszczególne szkoły i k o s z t y z t y m związane. Zwrócił też 
uwagę n a słabe w y n i k i e g z a m i n u ósmoklasisty z m a t e m a t y k i - Pani Sekretarz poinformowała, 
że i n f o r m a c j a o obsłudze n i e została ujęta w z a p r e z e n t o w a n y m m a t e r i a l e , w przyszłym r o k u 
z o s t a n i e t o uzupełnione. Poinformowała też o wzroście wydatków związanych z e w z r o s t e m płacy 
m i n i m a l n e j . 

Punkt 6. 
Informacja dotycząca realizacji bieżących zadań inwestycyjnych 

Pan Radosław L E G A T Zastępca Wójta - przedstawił informację dotyczącą r e a l i z a c j i 
bieżących zadań i n w e s t y c y j n y c h . 

Punkt 7. 
Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych w 2019 r. 

Pan Radosław L E G A T Zastępca Wójta - przedstawił informację dotyczącą oświadczeń 
majątkowych złożonych w 2 0 1 9 r . p r z e z pracowników Urzędu G m i n y . 
Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 
złożonych w 2 0 1 9 r . p r z e z r a d n y c h R a d y G m i n y . 

Punkt 8. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2019 rok 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u 
uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 1 9 rok została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII. 104.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień z tego podatku 

Pani Anna KOSOBUDZKA Skarbnik Gminy - poinformowała, że s t a w k i p o d a t k o w e były 
o m a w i a n e p o d c z a s K o m i s j i budżetowej i zostały w y p r a c o w a n e n o w e p r o p o z y c j e . P a n i S k a r b n i k 
przedstawiła następnie p r o j e k t uchwały uwzględniający s t a w k i w y p r a c o w a n e p o d c z a s k o m i s j i . 
P o p r z e l i c z e n i u p r o p o n o w a n y c h s t a w e k k w o t a dochodów z t e g o tytułu wzrosłaby o 1 , 0 6 8 m i n zł. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, przeciw był 1 radny, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień 
z tego podatku została podjęta. 
Uchwała Nr XII 105.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego 

Pani Skarbnik - poinformowała, że podstawą w y m i a r u p o d a t k u r o l n e g o j e s t c e n a żyta ogłaszana 
p r z e z P r e z e s a Głównego Urzędu S t a t y s t y c z n e g o i poinformowała n a j a k i e j z a s a d z i e w y l i c z a się 
należny p o d a t e k r o l n y . P r e z e s G U S ustalił cenę żyta w k w o c i e 5 8 , 4 6 zł z a d t , n a t o m i a s t n a r o k 
2 0 1 9 c e n a wynosiła 5 4 , 3 6 zł. W p o p r z e d n i m r o k u R a d a G m i n y obniżyła cenę s k u p u żyta 
d o wysokości 4 7 zł, n a t o m i a s t w t y m r o k u j e s t p r o p o z y c j a obniżenia c e n y d o k w o t y 4 9 zł. 
P r o p o z y c j a została w y p r a c o w a n a p o d c z a s p r a c k o m i s j i . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 11 radnych, przeciw było 2 radnych, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do w y m i a r u podatku rołnego została 
podjęta. 
Uchwała Nr XII. 106.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady powiedział, że R a d a G m i n y zdecydowała się w t y m r o k u podnieść 
p o d a t k i , ponieważ wspólnie n a K o m i s j i doszło się d o w n i o s k u , że j e s t t o k o n i e c z n e , a b y podołać 
o c z e k i w a n i o m mieszkańców p o d względem i n w e s t y c y j n y m i zwiększeniu wydatków 
wynikających z e w z r o s t u płacy m i n i m a l n e j . 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz - poinformowała, że z m i a n y wynikają z konieczności d o s t o s o w a n i a s t a t u t u 
d o z m i a n w p r z e p i s a c h p r a w a . N a d n o w y m s t a t u t e m pracowała K o m i s j a S t a t u t o w a , p r o j e k t 
s t a t u t u był o p i n i o w a n y p r z e z nadzór p r a w n y W o j e w o d y . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie u c h w a l e n i a Statutu Gminy Mińsk M a z o w i e c k i została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII 107.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Mińsk Mazowiecki 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2020 rok 

Pani Sekretarz - poinformował, że j e s t t o uchwała c y k l i c z n a p o d e j m o w a n a c o r o k u w związku 
z p r z e p i s a m i p r a w a . O r g a n i z a c j e pozarządowe i i n n e u p r a w n i o n e p o d m i o t y n i e zgłaszały się 
d o G m i n y , a l e i t a k j e s t wymóg podjęcia uchwały. 
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Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są p y t a n i a d o p r o j e k t u 
uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt nchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosn. 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Mińsk M a z o w i e c k i z organizacjami 
pozarządowymi oraz i n n y m i u p r a w n i o n y m i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego n a 2 0 2 0 rok została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XII. 108.19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Wołne wnioski 

Pani Urszuła MILEWSKA pracownik Urzędu Gminy - poinformowała o u p r o s z c z o n y m 
p l a n i e z a g o s p o d a r o w a n i a lasów sporządzanym p r z e z S t a r o s t w o r a z n a 1 0 l a t . J e s t t o d o k u m e n t 
s t r a t e g i c z n i e i s t o t n y jeśli c h o d z i o możliwość r e a l i z a c j i i n w e s t y c j i n a t e r e n a c h leśnych i z m i a n i e 
p r z e z n a c z e n i a gruntów. W związku z t y m w s z y s t k i e o s o b y , które mają trudności z u w a g i 
n a obecność t e r e n u leśnego mogą złożyć w n i o s e k w t e j s p r a w i e d o S t a r o s t w a . G m i n a również 
będzie składała t a k i w n i o s e k . Poinformowała również o k o l e j n y c h wyłożeniach projektów 
planów z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o , t e r m i n a c h d e b a t p u b l i c z n y c h i składaniu u w a g . 
Przekazała też informację Wojewódzkiego I n s p e k t o r a t u O c h r o n y Środowiska w s p r a w i e 
składowania odchodów zwierzęcych i o b o r n i k a n a g r u n t a c h r o l n y c h - i n f o r m a c j a została 
p r z e k a z a n a d o wiadomości sołtysów w c e l u p o d a n i a d o p u b l i c z n e j wiadomości mieszkańców. 
Poinformowała też o s p o t k a n i a c h dotyczących z m i a n y s t u d i u m - 4 l i s t o p a d a o g o d z . 1 6 : 0 0 
odbędzie się s p o t k a n i e dotyczące d o d a n i a n o w y c h terenów d o z m i a n y s t u d i u m i zaprosiła n a n i e 
w s z y s t k i c h r a d n y c h i sołtysów. P a n i M i l e w s k a poinformowała też o z m i a n a c h w Mińskim 
O b s z a r z e K r a j o b r a z u C h r o n i o n e g o dotyczących odległości z a b u d o w y , które należy zachować 
o d zbiorników w o d n y c h - szczegółowe i n f o r m a c j e w t e j s p r a w i e zostaną u d z i e l o n e w p o k . n r 1 1 . 
Pan Jakub SAMBORSKI radny Rady Gminy - zapytał, c z y p o m i m o b r a k u obowiązku G m i n a 
p r z y c h y l i się d o próśb mieszkańców K o l o n i i K a r o l i n a w s p r a w i e objęcia o d n o w e g o r o k u 
d o w o z e m d z i e c i z t e g o sołectwa d o szkoły. 
Pan Zbigniew CHODZIŃSKI Przewodniczący Komisji Statutowej - poinformował o p r a c a c h 
K o m i s j i S t a t u t o w e j i poprosił r a d n y c h i sołtysów o zgłaszanie e w e n t u a l n y c h u w a g dotyczących 
s t a t u t u sołectw i s t a t u t u G m i n n e g o Zakładu G o s p o d a r k i K o m u n a l n e j . 
Pan Maciej GAŁĄZKA radny Rady Gminy - zapytał o sprawę dotyczącą p r z e z n a c z e n i a 
p o n a d 2 0 0 t y s . zł n a u t r z y m a n i e krów, które zostały o d e b r a n e j e d n e m u z rolników z t e r e n u 
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g m i n y . Poprosił też o p r z e d s t a w i e n i e i n f o r m a c j i dotyczących w y j a z d u s t u d y j n e g o , którego 
t e m a t e m było z a p o z n a n i e się w p r a k t y c e z n o w y m s p o s o b e m o c z y s z c z a n i a ścieków. 
Zastępca Wójta - w s p r a w i e d o w o z u uczniów z K o l o n i i K a r o l i n a d o szkoły powiedział, 
że z o s t a n i e w y k o n a n a a n a l i z a kosztów, ponieważ być może t r z e b a b y było zapewnić d o d a t k o w e 
k u r s y w związku z zajęciami d o d a t k o w y m i , które mają ruszyć w g m i n n y c h szkołach o d g r u d n i a -
n a chwilę obecną Wicewójt n i e j e s t w s t a n i e udzielić j e d n o z n a c z n e j o d p o w i e d z i . W s p r a w i e 
kosztów związanych z o d e b r a n i e m krów poinformował, że p o u p r a w o m o c n i e n i u o s t a t e c z n e j 
d e c y z j i s p r a w a została p r z e k a z a n a d o Urzędu S k a r b o w e g o , który będzie d a l e j prowadził 
postępowanie w c e l u w y e g z e k w o w a n i a należnych k w o t n a r z e c z g m i n y . W s p r a w i e w y j a z d u 
s t u d y j n e g o d o g m i n y Pawłów dotyczącego z a p o z n a n i a się z o c z y s z c z a l n i a m i ścieków 
w t e c h n o l o g i i m e m b r a n o w e j poinformował, że są s p o r e m a n k a m e n t y f u n k c j o n o w a n i a t a k i c h 
o c z y s z c z a l n i , n p . dość duże zużycie e n e r g i i , p o w o l n e z a p y c h a n i e się błon przepuszczających 
ścieki, w y s o k i k o s z t n a p r a w i s e r w i s o w a n i a . P o z a p o z n a n i u się z tą technologią r a d n i c h y b a dość 
s c e p t y c z n i e podchodzą d o wdrożenia j e j w n a s z e j g m i n i e , a l e t e m a t t e n n a p e w n o będzie d a l e j 
d y s k u t o w a n y n a k o m i s j a c h . N a chwilę obecną n a d a l p o z o s t a j e d o t y c h c z a s o w o r e a l i z o w a n a 
k o n c e p c j a k a n a l i z a c y j n a . Wicewójt przypomniał również o obowiązku przyłączania się d o s i e c i 
k a n a l i z a c y j n e j i powiedział n a j a k i c h z a s a d a c h o d b y w a się podłączanie d o s i e c i . 
Przewodniczący Rady Gminy - powiedział, że s p r a w a w y j a z d u s t u d y j n e g o z a p e w n e z o s t a n i e 
p r z e d y s k u t o w a n a n a K o m i s j i Budżetowej, a b y wypracować s t a n o w i s k o w t e j s p r a w i e . 
Powiedział również, że r a d n i wspólnie u z n a l i , że są z a t y m , żeby n a t e r e n i e G m i n y w y t y p o w a n o 
m i e j s c a p r z e z n a c z o n e n a b u d o w n i c t w o w i e l o m i e s z k a n i o w e - p r o p o z y c j e t a k i c h terenów można 
zgłaszać z a pośrednictwem r a d n e g o Mirosława S i w k a d o Urzędu G m i n y . Przewodniczący R a d y 
powiedział również, że w związku z w n i o s k i e m o p r z e s u n i e c i e g o d z i n y rozpoczęcia s e s j i 
przeprowadził głosowanie wśród r a d n y c h i większością 1 0 głosów z d e c y d o w a n o się przychylić 
d o w n i o s k u i przesunąć rozpoczęcie s e s j i n a g o d z . U . N a t o m i a s t w l i s t o p a d z i e l u b n a początku 
g r u d n i a sołtysi zostaną z a p r o s z e n i d o rozmów w s p r a w i e d i e t , ponieważ t a k a d e k l a r a c j a została 
wcześniej p r z e k a z a n a . 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował w s z y s t k i m 
z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X I I S e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , które odbyły się 
w d n i u 2 4 października 2 0 1 9 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł Drobotowski 

Punkt 14. 
Zamknięcie obrad 

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 
RADY GMINY / 

Przemysław P & ^ e i Wojda 
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